

Grundejerforeningen Rørsøvang

Bestyrelsesmøde den 18. april 2017

Tilstede

- Mogens Christiansen
- Peter Persson
- Jørgen Wolff
- Pia Elsvor
- Anders Oxholm
- Niels Alstrup

Dagsorden

1. GF - Indlæg fra Sødvalget
2. GF - Indkaldelse til generalforsamling
3. GF - Valg
4. GF - Indkomne forslag
 - a. Bro/trædæk
 - b. Nabohjælp
5. GF – Lokale
6. Regnskab
7. Evt.

Ad 1. Indlæg fra Sødvalg

Bestyrelsen godkendte forslaget til en bæk på nordsiden af søen. En yderligere bæk afventer en vurdering. Mogens kontakter Sødvalget.

Efter mødet har Anders indhentet et sammenligneligt tilbud til omtrent halv pris. Bestyrelsen vurderer næste skridt.

Ad 2. Indkaldelse

Niels retter sidste års til og sender til **Anders**

Ad 3. Valg

Formand Mogens -> Niels

Resten ønsker genvalg

Der skal findes en ny sekretær.

Ad 4. Indkomne forslag

a. Trædæk: Vi søger en tilkendegivelse fra GF af, om vi kan arbejde videre med et forslag og søge de nødvendige tilladelser.

b. Nabohjælp: Behandles under formandens beretning. **Niels** lægger materiale om Nabohjælp på hjemmesiden. *Har vi brug for projekter til at demonstrere, hvad Nabohjælp går ud på. Hvem sørger i givet fald for det?*

Desuden blev det diskuteret om privat sejlads på Rørsøen skal tillades. Det er det ikke ifølge det gældende reglement. Hvis vi skulle åbne op for noget sådant, vil det kræve sæson- og tidsbegrænsning for at skåne fuglelivet og de nærmeste naboer. Regler som vi

ikke har ressourcer eller lyst til at håndhæve.

Ad 5. Lokale

Er bestilt.

Ad 6. Regnskab

Anders præsenterede årets regnskab (som blev gennemgået på sidste bestyrelsesmøde).

Ad 6. Evt.

Kommunen fører så vidt vides ikke selv tilsyn med ødelagte fortov, som følge af tung transport på villavejene. Det påhviler derfor os selv at bede om at få skader udbedret.

Jørgen anmelder aktuelle problemer på Rørmosevej (ud for Vibeegnen 5)

De er blevet udbedret få dage efter mødet.

Næste møde aftales på generalforsamlingen.